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ÅRSMELDING IL NORODD HOVEDLAG 2023/2024 

1. Hovedstyret, kontrollutvalg, valgkomité, m.m. 

  

Hovedstyret 

● Leder: Johan Aas  

● Nestleder: Helge Kruse  

● Markedsansvarlig: Anders Marthinussen (repr. også Triatlon) 

● Sekretær: Astri Sjaavik  

● Styremedlemmer:    Hilde M.G. Haugen  
                        Jonas Holten til 24.10.23, repr. Sykkelgruppa 

     Miguel Einseth fra 24.10.23 

Silje Hårberg, repr. Friidrettsgruppa 

Ronny Myrset, repr. Svømmegruppa 

● Varamedlem: Ola M. Hilstad.  

● Ole Birger Ulseth, observatør, som leder av Husstyret 

 
Leder har fungert som økonomiansvarlig. 

Kontrollutvalg:  

● Jan Frode Helmersen 

● Grete L. Kroknes 

● Einar Engvig (varamedlem) 

 

Hus styre, sameiet Konsul Knudtzons gt. 1:  
  IL Norodd 

● Ole Birger Ulseth - styreleder.  
● Frank Brandstad - styremedlem.  
● Per Dagfinn Fagerli -styremedlem.  

NB! Dette styret ble avviklet i forbindelse med salg av eiendommen. 

 
Valgkomite: (ble oppnevnt av styret) 

●  Linda Rokstad Knudsen   
● Trond Wollan  
● Anne Elin Bjerkestrand 

 

Hus styre, klubblokalet Dalaveien 16B (oppnevnt av styret) 
• Ole Birger Ulseth, leder 

• Vigdis Brekkan 

• Frank Brandstad 

• Ivar Hjelseth 
 
 

2. Aktivitet:  



● Hovedstyret har i perioden hatt 8 styremøter. 

● Det ble avholdt ekstraordinært årsmøte 24. oktober for valg av nytt 
styremedlem etter Jonas Holten. I tillegg ble følgende vedtak foretatt: 

• Leder hus styret blir fast medlem av hovedstyret med virkning fra første 

ordinære årsmøte. 

• Gruppelederne skal ha sine personlige varamedlemmer til hovedstyret. 

 

 3. Styret har jobbet med følgende saker: 
 
2023 har vært et år som har krevd mye av Norodd’s organisasjon. Det er spesielt to 

områder som har vært arbeidskrevende med store krav til kompetanse: 

• Nytt klubbhus 

• Fremtidsretting av klubben 

 

Nytt klubbhus 

Det nye klubbhuset stod ferdig i juni. Dette er en stor investering (kr 26 mill.) som 

stiller store krav til kompetanse i klubben innenfor: 

• Drift av eiendom. 

• Tekniske kunnskaper. 

• IT. 

• Økonomi. 

• O.a. 

I tillegg krever dette stor arbeidsinnsats for ettersyn (vaktmesteroppgaver), utleie, 

rette tilganger, osv. 

 

Hus styret har i denne perioden bestått av; Ole Birger Ulseth (leder), Frank 

Brandstad, Vigdis Brekkan og Ivar Hjelseth. 

Styret vil rette en spesiell stor takk til hus styret samt prosjektleder Per Dagfinn 

Fagerli for et utmerket arbeide for å realisere vårt nye klubbhus. 

Styret vil også rette en takk til vaktmestergruppen, de som har deltatt på dugnader, 

kjøkkengruppen og de som har arbeidet med å lage gode løsninger for tilgang til 

lokalet. 

 

 

 

 

 

        

Fremtidsretting av klubben.  



Styret var nødt til å gjennomføre en fremtidsretting av klubben. Dette medførte bl.a. 

følgende tiltak: 

• Innføring av Hoopit for å sikre en god intern kommunikasjon. Hoopit ble valgt 

som leverandør etter en totalvurdering mellom flere leverandører.  

• Innkjøp av Office 365. Et Outlook-system som sikrer en felles digital lagring av 

dokumenter og andre relevant informasjon i klubben. 

• Vi må oppgradere hjemmesiden og gjøre den mer levende. 

• Det samme gjaldt klubbens Facebook side. 

• Et automatisert adgangssystem til våre lokaler – Unloc. Dette for å sikre en 

sikkerhetsmessig god tilgang til lokalene og unngå at uvedkommende benytter 

våre lokaler gratis. 

 

Dette har vært utfordrende og skyldes: 

• Mangel på tilstrekkelig kapasitet på IT kompetanse i klubben, noe som 

medførte et altfor stort arbeidspress på enkeltpersoner. 

• Det skulle være en god kommunikasjon mellom Hoopit og Min Idrett – noe 

som ikke var tilfelle. Vi har hatt store utfordringer med å ha en god dialog med 

NIF omkring disse utfordringene. 

• Den omstillingen som klubben her må gjennomføre, har vært krevende blant 

mange av våre medlemmer. Hoopit er bra, men en naturlig varierende IT 

kompetanse blant våre medlemmer, gjør dette utfordrende. 

 

Klubben vil rette en spesiell takk til Tore Lyngvær og Radomir Jankov som i løpet av 

året har lagt ned en stor innsats på dette området. 

 

 

Profileringsklær 

Vår generalsponsor – Sparebanken Møre – har gitt klubben et tilskudd på kr 390.000 

over en 3 års periode som skal benyttes til innkjøp av klubbdrakter/-klær. 

Det ble på slutten av året kjøpt klær til nesten 200 utøvere som nå kan profilere 

Norodd og våre sponsorer. Noen fikk sine klær gratis, mens andre betalte en 

egenandel. Barna ble prioritert. 

Supplering skal skje i mars/april for nye medlemmer. 

 

Sportslig plan. 

Det ble vedtatt på siste årsmøte å lage en sportslig plan for klubben. Denne ble 

vedtatt på styremøte i august og ligger nå på vår hjemmeside. 

 

 

Sponsorer. 

Sponsormarkedet er vanskelig for tiden. Men klubben har fornyet avtaler med: 



• Sparebanken Møre 

• Varig Forsikring 

• NEAS 

• Intersport 

• Craft 

I tillegg er det inngått nye avtaler med: 

• West Elektro 

• Møre Drift 

• Slatlem 

• Isopiloten 

 

Vi opplever at klubben har et godt omdømme for tiden som gir oss gode muligheter. 

Klubben vil sette opp en markedsskjerm på nordsiden av lokalet som gir oss flere 

muligheter. 

Vi er også i dialog med kommunen om å selge reklame rundt banen sammen med 

CFK/KFK. 

Også på markedsområdet skulle vi hatt større kapasitet for å kunne kontakte og 

bearbeide aktuelle sponsorer og ikke minst følge dem opp. 

Klubben har også forsøkt å søke om midler gjennom Tilskudds Portalen, uten å 

lykkes. 

Markedsgruppen har i denne perioden bestått av: Anders Marthinussen (leder), 

Fredrik Bru og Magnhild Fiske. 

 

Styret vil anbefale våre medlemmer om å kjøpe varer og tjenester fra våre sponsorer. 

 

Takk til våre sponsorer! 

 

Treningsavgift. 

Norodd har en medlemskontingent på kun kr 100,-. Målsettingen har vært at 

medlemmene skulle betale en treningsavgift som skulle dekke kostnadene klubben 

har med sitt tilbud overfor medlemmene. Dette har bare delvis fungert. Dvs at for 

svømmegruppa har dette fungert bra, men de øvrige gruppene har dette fungert 

dårlig.  

Svømmegruppa har egen treningsavgift på kr 3.000 pr år. 

 

Med bakgrunn i det tilbudet som klubben nå kan tilby, vil klubben innføre en 

treningsavgift for gruppene friidrett, sykkel og triatlon på kr 1.200 pr år for barn opp til 

og med 19 år og kr 2.400 for de over 19 år.  

 

For dette får medlemmene: 

• Bruk av sykkelsalen hvor det er installert 16 smart-sykler med mulighet for 

Swift-sykling. Dette er et helt spesielt tilbud som det finnes ytterst få av i 

Norge. 



• Bruk av treningslokalet som har treningsapparater for ca. kr 1,2 mill. inkl. siste 

bestilling av fastapparater. 

• Begge garderobene har badstue. Disse skal nå utvides for å ha plass til flere. 

• Vi leier innendørs løpebaner av kommunen. 

• Vi har et selskapslokale som kan benyttes etter trening. Disse lokalene kan 

også leies til private arrangement (dåp, konfirmasjon, bursdager, osv.) – 

medlemmene får 50 % rabatt ved slike arrangement. 

• Vi tilbyr gruppetreninger tilpasset medlemmenes ønsker og nivå. Trene 

sammen med andre gir ekstra motivasjon. Barnegruppene har egne trenere. 

• Voksne i friidrett- og sykkelgruppen får et svømmetilbud på mandager kl. 

19.30 – 20.30 og onsdager kl. 20.00 – 21.00. 

• Trial-gruppen har tilbud på lokaliteter og trenere. 

• Vi tilbyr et godt miljø. Gjennom deltakelse i våre treningsgrupper kan du få et 

sosialt nettverk.   

 

 

Daglig leder. 

Det ble besluttet på forrige årsmøte at styret skulle arbeide for å ansette en daglig 

leder i klubben. 

Dette er et ønske som hele styret står bak. Temaet har vært vurdert jevnlig, men 

styret har ikke funnet økonomisk dekning for en slik ansettelse.  

En daglig leder må ha god kompetanse bl.a. innenfor IT, økonomi og marked. 

Totalkostnaden i dagens marked for en slik stilling er beregnet til i underkant av kr 1 

mill. inkl. alle kostnader. 

Styret har i styremøte i november besluttet at de vil arbeide for å finne en 50 % 

løsning med virkning fra våren 2024. (etter at momskompensasjonen er utbetalt. Den 

påfører klubben ca. kr 40.000 i rentekostnader pr mnd.) 

En daglig leder med rette kompetanse, vil løse mange av de utfordringene klubben 

står ovenfor i tiden fremover. 

En daglig leder skal ikke erstatte dugnadsinnsatsen, men vedkommende kan 

organisere dugnaden og frivilligheten som skal skje. 

 

Økonomistyring/regnskap 
 

Meese AS ble engasjert til å føre regnskapene for klubben fra og med året 2020. 

Programvaren som benyttes er Tripletex, og sentrale personer innenfor gruppene og 

i hovedlaget har fått opplæring som gjør at vi kan gjøre mye av attestasjoner av 

faktura, m.m. fra egen mobiltelefon og PC – og ta ut økonomiske rapporter.  

2022 var et krevende år for å skape oversikt over regnskapet. Det ble derfor avholdt 

felles møte med regnskapsfører for å forsøke å få forbedringer og 2023 har 

samarbeidet vært bedre. 

 

Arkivet  
 

Ola M. Hilstad gjør en fantastisk jobb med å ta vare på historien til klubben.  



Ola M. Hilstad, Helge Kruse og Ann Mari Hammer la ned et stort arbeide i forbindelse 

med flyttingen til det nye lokalet. Dette var et krevende oppdrag – «hjerte» sa at mye 

fra det gamle arkivet skulle være med til det nye arkivet – men det måtte foretas en 

sterk prioritering. Takk for jobben som ble utført. 

Det ble også lagt til rette for en digitalisering av deler av arkivet. Det ble innhentet en 

pris for denne jobben fra Fylkesarkivet.  

Organisasjonsplan 

Årsmøtet i 2022 vedtok en organisasjonsplan for klubben som er en standard 

organisasjonsplan fra Idrettsforbundet som er tilpasset fleridrettslag. Denne vil være 

et viktig redskap for styring av klubben i årene framover og vil styrke hovedlagets 

rolle. Det er nå hovedstyret som er ansvarlig for driften i klubben. 

 

Klubbforsikringer 

Klubben har endret forsikringsselskap til Varig Forsikring og har følgende forsikringer: 

o Styreansvar 

o Kriminalitetsforsikring 

o Salgsvogn på hjul 

o Svømmegruppa – yngre utøvere som ikke er forsikret gjennom 

idrettens forsikringer 

o Forsikring av medlemmer under dugnad og annet arbeid for klubben. 

o Yrkesskadeforsikring for ansatt 

o Sameie Dalaveien 16B 

 

Norodd’s muligheter og utfordringer. 

Norodd står nå overfor et «veiskille». Gjennom den investeringen klubben har 

foretatt, har vi påtatt oss en stor risiko som krever at vi fatter de «riktige» 

beslutningene i tiden fremover.  

På den annen side har vi opparbeidet oss et godt omdømme de siste årene, som gir 

klubben store muligheter for å kunne få en sterk vekst i årene fremover. 

Dette forutsetter at klubben greier å oppfylle følgende forutsetninger: 

1. At klubben greier å rekruttere tilstrekkelig tillitsvalgte for å kunne gjennomføre 

de tiltak som er nødvendig. Klubben må opparbeide en god dugnadsånd. 

Medlemmene må forstå viktigheten av fellesskapet og at vi alle må bidra, 

dersom vi skal skape en sterk klubb med mange og gode tilbud til alle i alle 

aldre. 

Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig 

aktivitet skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og 

ærlighet.  

2. «Drifte» Norodd vil i årene fremover kreve høy kompetanse innenfor en rekke 

områder – IT, ledelse, økonomi, marked, eiendomsdrift, osv. I tillegg må vi 

selvfølgelig ha trenerkompetanse. 

Det vil være avgjørende at vi har tillitsvalgte som både har kapasitet og 

kompetanse til å håndtere disse områdene. 



3. En daglig leder rolle med tilfredsstillende kompetanse, vil være en viktig 

suksessfaktor. Denne skal ikke ha som oppgave å redusere dugnadsarbeidet 

i klubben, men en av daglig leders oppgaver er å organisere dugnadene. 

4. Norodd er et fleridrettslag med de fordelene og utfordringene dette innebærer.  

Det er viktig å skape en felles klubbfølelse med nødvendig forståelse for at 

Norodd er «en klubb». 

Norges Idrettsforbund har egne lover og regler for hvordan fleridrettslag skal 

fungere. Dette er forhold som Norodd må forholde seg til. 

 

 

4. Representasjon 

• Tron Kjønnø og Johan Aas deltok på årsmøtet i Kristiansund Idrettsråd. 

 

5. Rapport gruppene:  

● Friidrett 

● Sykling 

● Svømming 

● Triatlon 

 

- Gruppenes styrer og sammensetning  

- Sportslig aktivitet  

- Administrativ aktivitet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Medlemsoversikt 31.12.2023 
 

 Sum 0 – 5 år 6 – 12 år 13 – 19 år 0 – 19 år 20 – 100 år 

2023 504 12 75 39 106 398 
2022 383 11 58 26 95 288 

       

Friidrettsgruppa 146 0 33 15 48 94 
Sykkelsgruppa 94 0 10 6 16 78 



Sømmegruppa 77 12 27 2 41 35 

Triatlon 10   1 1 9 

 

7. Regnskap 

Regnskapet vil bli fremlagt på årsmøtet. 

8. Budsjett 

Budsjett for 2025 vil bli fremlagt på årsmøtet. 

   

9. Årsrapport fra Triatlon 

Årsrapport IL NORODD triatlon 

 

Kontaktperson; Anders Marthinussen, deltatt på IL Norodd sitt hovedlag styremøter 

Medlemmer, se hoopit 

Aktive siste år 

• Erik Jordal 

• Steinar Aasheim 

• Anders Marthinussen 

• Nils Marius Holm 

• Terje Hals 

• Lars Grøtting 

Hospiterende medlemmer  

3-5 stk sporadisk på svømmetrening fra ulike deler av landet, samt studenter, Kom 

Trainee 

Ingen møter avholdt i gruppa 2023 

 

Foto TK: Steinar Aasheim førstemann med treningsøkt på ny stadion 

Deltagelse konkurranser 

Sprint Smøla Triatlon 5. August 2023 ( første gang siden før Covid) totalt 36 

deltagere 

• Erik Jordahl   10. plass 1.12.17 

• Lars Grøtting  12. plass 1.13.43 

• Nils Marius Holm  30. plass 1.29.21 



 

VM 70.3 Ironman Finland Lahti  

• Steinar Aasheim (Age group 35-39år) tid 4.56.58 

 

Kommentarer; 

2023 ble preget av at kontaktperson triatlongruppa også satt som valgt styremedlem i 

IL Norodd. Fokus på klubbhus og inntekter fra nye sponsorer har gått på bekostning 

av aktivitet i gruppa. Likefullt har tilbud om svømmetrening vært organisert og det har 

vært henvendelser og spørsmål om tilbudet både fra studenter og andre i byen. 

Norodd har også stått som teknisk arrangør av Smøla Triatlon 2023. Her kan det 

være ytterligere synergier å hente for profilering av triatlon generelt og triatlongruppa 

i IL Norodd spesielt. Moldes Trollveggen triatlon opplever sterk vekst +50 aktive 

medlemmer, så potensialet er tilstede også i IL Norodd. 

 

Det er ønskelig med mer deltagelse fra medlemmer til å engasjere seg i sportslig 

utvikling og aktivitet. Det ligger veldig godt til rette for satsing på triatlon gjennom 

tilbud i klubbhus. 

 

For triatlongruppa 

Anders Marthinussen 

 

 

 


